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Betreft: wegversmalling Bakel    
 
 
 
Geachte college,  
In Bakel is recent in de Schoolstraat ter hoogte van de Boerenbond een wegversmalling 
gerealiseerd. Eerder heeft het college reeds een tweetal andere wegversmallingen gemaakt 
op de Schoolstraat. Deze zijn verwijderd omdat de versmalling kapotgereden werd c.q. 
omdat de versmalling verkeersonveilig was. 
 
Wij hebben een klacht ontvangen van een ondernemer uit Bakel die zich gespecialiseerd 
heeft in speciaal transport. De vrachtwagens waarmee gereden wordt zijn 4.30 meter breed. 
Bij de eerder gerealiseerde wegversmalling werd duidelijk dat deze wegversmalling voor de 
vrachtwagens van Van den Heuvel te smal was. 
 
Het college heeft toen afgesproken dat als wanneer er een nieuwe wegversmalling gemaakt 
zou worden, hierover op voorhand met deze ondernemer overleg zou plaatsvinden. 
 
De nieuwe wegversmalling is 4.0 meter en de vrachtwagens van Van den Heuvel kunnen 
hier dus niet doorheen. Naar aanleiding van deze klacht zijn Sociaal Gemert-Bakel en de 
VVD ter plaatse de situatie gaan beoordelen.  
 
Om u een goed beeld van de situatie te geven, hebben wij voor u een video gemaakt. 
U kunt de video downloaden via onderstaande link. De video is ook op de Facebookpagina 
van de VVD Gemert-Bakel te bekijken. 
 
Video wegversmalling Bakel 
https://www.dropbox.com/s/nighu6jmmo53uav/versmalling%20bakel.mp4?dl=0 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Mede namens Sociaal Gemert-Bakel heeft de VVD de volgende vraag voor u. 
 
Hoeveel hebben de 3 wegversmallingen nu in totaal gekost? 
 
Heeft u toezeggingen gedaan aan de firma van den Heuvel dat er op voorhand overleg zou 
plaatsvinden voordat er een nieuwe wegversmalling gerealiseerd zou worden? 
 
Indien ja, waarom is dit niet gebeurd 
 
N.a.v. de eerdere wegversmalling die verwijderd is, is het voor het college in ieder geval 
duidelijk geworden dat de vrachtwagens van Van den Heuvel 4,30 meter breed zijn.  
 
Heeft u een bewuste keuze gemaakt om de nieuwste wegversmalling toch 4 meter breed te 
maken?  
 
Gaat u de breedte aanpassen of stelt u zich op het standpunt dat Speciaal Transport niet 
meer van de Schoolstraat gebruik kan maken? 
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
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